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      Αθήνα, 24 Ιανουαρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

κ. Σπήλιο Λιβανό 

 

Θέμα: 

«Η πορεία απορρόφησης του προϊόντος της Κορινθιακής σταφίδας και που 

κυμαίνεται σήμερα η τιμή» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Είναι γνωστό σε όλους ότι τους τελευταίους μήνες έγινε τεράστια προσπάθεια από 

το  Υπουργείο για την επίλυση του προβλήματος που είχε ανακύψει με το προϊόν 

της Κορινθιακής σταφίδας (απορρόφηση αποθεμάτων που είχαν μείνει αδιάθετα το 

έτος 2020, διάθεση της παραγωγής του 2021 και στήριξη της τιμής του προϊόντος).  

Στην σύσκεψη που συγκάλεσε το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων με 

την συμμετοχή όλων των εμπλεκομένων στις 16 Δεκεμβρίου 2021, και σύμφωνα με 

την ενημέρωση του Υπουργείου, μετά από εξαντλητικό διάλογο, συμφωνήθηκε 

μεταξύ άλλων να ολοκληρωθούν οι ενέργειες του ΥπΑΑΤ για απορρόφηση των 

ελεγμένων αποθεμάτων του 2020 από τον ιδιωτικό τομέα και παράλληλα, αφού δεν 

θα υπάρχουν πλέον τα αποθέματα που δημιουργούσαν την αποσταθεροποίηση 

στην αγορά, όλοι οι φορείς εξέφρασαν την πεποίθηση ότι οι τιμές για τους 

παραγωγούς θα διαμορφωθούν στο εξαιρετικά ικανοποιητικό επίπεδο του 1,40 

ευρώ το κιλό, καθώς και στο ότι θα υπάρξει μια εθνική στρατηγική για αύξηση της 

τιμής των εξαγωγών με τιμή στόχο τα 2,35 ευρώ το κιλό, μία τιμή που παρά την 

πανδημία του κορωνοϊού, προσεγγίζει την επιτυχημένη πορεία των προηγούμενων 

χρόνων.  

Κύριε Υπουργέ,  

Παρά τις ανωτέρω αποφάσεις, μέχρι σήμερα δεν έχει διαπιστωθεί ουσιώδης 

μεταβολή στην εικόνα όπως αυτή έχει διαμορφωθεί τους τελευταίους μήνες, με 

αποτέλεσμα καθημερινά να γινόμαστε αποδέκτες της αγωνίας ή ακόμα και 

διαμαρτυριών από σταφιδοπαραγωγούς, οι οποίοι υποστηρίζουν ότι δεν μπορούν 
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να διαθέσουν το προϊόν τους ή στις περιπτώσεις που αυτό γίνεται η τιμή που 

αναγκάζονται να συμφωνήσουν είναι χαμηλή που σε ορισμένες περιπτώσεις φτάνει 

μόλις τα 50 λεπτά το κιλό και σε κάθε περίπτωση δεν ξεπερνά το 1 ευρώ, ενώ 

αρκετοί παραμένουν απλήρωτοι.  

Σε τελευταία ενημέρωση από τον Αγροτικό Συνεταιρισμό μεταποιημένων 

οπωροκηπευτικών ‘Εύφορη Γη’, πληροφορηθήκαμε ότι παραμένουν ακόμη στις 

αποθήκες του 200 τόνοι Κορινθιακής σταφίδας εσοδείας 2021.  

Επιπλέον, όπως πληροφορούμαστε από τον τοπικό Τύπο σε δηλώσεις τους στελέχη 

της Παναιγιαλείου Ενώσεως αναφέρουν ότι η απόσυρση των αποθεμάτων 

Κορινθιακής σταφίδας ξεκίνησε μόλις τις τελευταίες ημέρες, ωστόσο εξελίσσεται με 

ιδιαίτερα αργούς ρυθμούς και εκφράζονται φόβοι ότι δεν θα έχει ολοκληρωθεί 

εγκαίρως, παρά το γεγονός ότι ο ΟΠΕΚΕΠΕ έδωσε παράταση μέχρι τις 17 

Φεβρουαρίου για την παράδοση της Κορινθιακής σταφίδας στις μεταποιητικές 

επιχειρήσεις για την καλλιεργητική περίοδο 2021, ώστε να μπορέσουν να 

συγκεντρώσουν τα τιμολόγια πώλησης για να μην χάσουν βάσει του Κανονισμού 

την συνδεδεμένη ενίσχυση.  

Κύριε Υπουργέ, 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάσθε:  

1)Ποια είναι εικόνα του Υπουργείου ως προς τη λειτουργία της αγοράς μετά και   

την παρέμβαση  για τη στήριξη του προϊόντος ;  

2) Σε ποιες πρόσθετες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να 

στηρίξετε το προϊόν ;  

 

Είμαι βέβαιος για τις δικές σας ενέργειες. 

 

 

                   Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 

Ανδρέας Νικολακόπουλος 

 
 




